
Nieuwjaarspeech 2024 FC MEPPEL 
Op zaterdag sta je op en kijkt naar je telefoon, gelukkig geen afgelasting. De consul heeft als 
vrijwilliger, in dag en dauw de velde zorgvuldig geïnspecteerd en akkoord bevonden. Snel het 
mooie presentatiepak zijn en dan nog even de stad in om een cadeautje voor de jarige buren 
te halen bij één van de sponsoren die op het jack staan. De voetbaltas staat al klaar en daarna 
meteen naar het sportpark. Bij aankomst het vertrouwde gevoel, maar het oog valt op wat 
veranderingen: een invalide plekken en pannakooi, ziet er netjes uit! Als je de klussenploeg 
toevallig tegenkomt terwijl ze de nieuwe kluisjes ophangen in het ballenhok zie je hoe goed de 
sfeer is en met hoeveel plezier ze zich inzetten voor de vereniging. Dan nog even een nieuw 
intrapbal ophalen, ook daar staat een vrijwilliger altijd voor je klaar. In de kantine nog snel een 
sportdrankje halen, dit keer nieuwe vrijwilligers achter de bar die als ouders van spelende 
kinderen een bijdrage leveren, goed om weer wat nieuwe zichten te zien. In de hoek van de 
kantine de vertrouwde klaverjassers, wat gezellig oogt en altijd goedlachs een begroeting 
doen. Dan ga je op naar het veld, niet op het mooie nieuwe kunstgras, maar op het hoofdveld, 
met nieuw led scorebord, geeft toch een extraatje aan zo’n wedstrijd. Met herkenbaar voetbal 
speel je de tegenstander van de mat en ga je met respect met elkaar om. De trainer heeft 
gelukkig echt verstand van voetbal en speelt volgens met FC Meppel DNA, waarbij je op 
niveau elke keer beter wil worden en plezier maakt. Bij het laatste fluitsignaal realiseer je dat 
de scheidsrechter het niet heel slecht deed en geeft deze bij het bedanken nog wat tips: 
immers fluit jezelf ook wel eens een wedstrijd. Nu relax douchen en de kantine in, erg gezellig 
met het team, waarbij jullie sociaal met elkaar omgaan en aanspreekt op raar gedrag. Tijd om 
naar het eerste te kijken, toch mooi dat het zo positief gaat en we met de dames/meiden 
bovenin meedoen! De tweede helft sla je over en ga je naar het hoofdveld kijken waar de 
mannen 1 speelt, ook een prachtige sfeer. Mooi om te zien dat er nu een jeugdteam bij de 
wedstrijd betrokken wordt, toch ook weer gedaan door vrijwilligers die dat begeleiden. Als 
afsluiter nog een drankje en pak je nog even de presentatiegids erbij, die ziet er weer erg 
professioneel uit. Dan gelukkig en voldaan weer naar huis, zaterdag de mooiste dag van de 
week! Mogelijk gemaakt door onze vrijwilligers. 
  
Zomaar een zaterdag van 1 van onze leden in 2023. Wat is er weer veel gebeurd en wat zijn 
we blij dat er weer zoveel vrijwilligers met plezier hun bijdrage aan de sfeer op de club leveren. 
Ook voor 2024 willen we graag met hetzelfde enthousiasme de club gezond houden, uitbreiden 
en de prestaties en sfeer vergroten. 
  
Technisch senioren 

Volledige staf 1e selectie verlengd met minimaal 1 seizoen. 20 Januari kan de 1e periode 
gewonnen worden met de thuis wedstrijd tegen DESZ uiteindelijke doel is promotie uiteraard. 
Sinds 25 jaar haalt FC Meppel de laatste 16 in het beker toernooi daarin spelen we uit tegen 
zondag 3e klasser Peize. Deze positieve sfeer geeft een boost aan de vereniging. 
Ook het 2e elftal staat bovenaan in de reserve 1e klasse, doel is uiteraard promotie naar de 
hoofdklasse. We zien een lichte groei weer bij de overige senioren, en wellicht zelfs een 6e 
elftal volgend seizoen.  
  
Technisch dames/meiden 
Het meiden en vrouwen voetbal zit in een goede flow en wint aan populariteit. We hebben op 
dit moment ook een erg goed en ambitieus team van trainers en begeleiders op alle teams. 
Dit resulteert ook in aanmeldingen, het ledenaantal is weer aan het groeien. De doelstelling 
voor het vernieuwde jong en ambitieuze Vrouwen 1 is duidelijk; promoveren. 9 van de 10 
competitie wedstrijden dit seizoen zijn inmiddels gewonnen en VR1 staat fier aan kop!  
De jeugd teams zijn wisselend geëindigd in de eerste 2 fases voor de winterstop. MO17-1 en 
MO15-1 spelen nog steeds hoofdklasse en begonnen vooral in de eerste fase goed. Bij de 
MO17-2 en MO13 staat vooral plezier en ontwikkeling voorop, met prima resultaten. De MO15-
2 is het enige meidenteam die in de 2de fase voor de winterstop kampioen werd! Belangrijk 
om in een leeftijdsklasse 2 teams te hebben waardoor je kan door selecteren en iedereen op 
zijn eigen niveau kan voetballen.   



  
Technisch Jeugd 
Met ruim 450 voetballende jeugdleden zijn wij één van de grotere verenigingen uit de regio en 

we groeien nog steeds met nieuwe jeugdleden.  Van 31 teams naar 33 in 2024 zoals het nu 

lijkt, wederom een mooie groei. We willen daarbij dat iedereen op zijn/haar plek zit, passend 

bij zijn of haar niveau. Dat brengt naast plezier en prestatie ook extra uitdagingen met zich 

mee. Immers, bij ieder jeugdteam lopen ook trainers en begeleiders rond en iedereen heeft 

handvatten nodig om goed beslagen ten ijs te komen. Het is dan ook erg leuk om te vermelden 

dat er het afgelopen jaar 9 jeugdtrainers geslaagd zijn voor de pupillen cursus (deze cursus 

werd door de KNVB bij FC Meppel gehouden) en 2 trainers geslaagd zijn voor de UEFA C 

(Youth).  

 

Mooi om te vermelden is dat we onze jeugdafdeling hebben versterkt met twee nieuwe 

Technisch Coördinator, bovenbouw en middenbouw. Erik Doornbos gaat de bovenbouw doen 

terwijl Hugo Bisschop al begonnen is met de middenbouw. Twee club mensen waar we heel 

blij mee zijn. Achter de schermen zijn de organisatorische coördinatoren Renée Pol, Elsbeth 

van der Meulen, Hilde Kloosterziel en Alma Knol zeer actief om onze jeugdafdeling te 

ondersteunen bij alle organisatorische zaken en die wil ik dan ook bedanken voor hun inzet. 

Verder willen we het DNA van FC Meppel verder ontwikkelen en zorgen dat dit binnen de 

jeugdafdeling nog zichtbaarder wordt. 

 
Bengels/Mini Divisie: 
In 2024 wordt de mini divisie wederom voortgezet met de deelnemende clubs het is nog steeds 

een succesvolle opzet. 

 
Onderbouw: 
Bij de onderbouw zien we een hele mooie ontwikkeling waarbij we herkenbaar en verzorgd 
voetbal zien.  Door met elkaar de juiste inspanning te leveren en het DNA van FC Meppel met 
elkaar uit te dragen zien we een mooie groei zowel technisch als persoonlijk op alle niveau’ s 
. 
In 2024 willen we doorgroeien en één van de speerpunten komend seizoen is, het breder 

introduceren van circuittrainingen (een training met vier of vijf oefenvormen) in de onderbouw 

en daarmee breder gaan opleiden. Waarbij het belangrijk is dat je meer als een lichting optrekt 

i.p.v. per team. Waarbij het wel de bedoeling is dat elk team op het juiste niveau speelt en toch 

breder aan het opleiden bent. (kijkend naar de juiste teamsamenstellingen waarin de spelers 

elkaar uitdagen). 

 

Middenbouw: 

In 2024 gaan we kijken en onderzoeken of een JO14 lichting (3 teams) realiseerbaar is. Met 

vragen die beantwoord moeten worden als, is dit organisatorisch handig, welke voor- en 

nadelen zijn hier mee gemoeid etc etc. 

 

Bovenbouw: 

Het combinatieteam JO19-1 van FC Meppel/Alcides dwong afgelopen seizoen promotie af 
naar de eerste divisie (kampioen 3e divisie en promotie vanuit de 2e divisie). Stem vooral op: 
het burgerweeshuis Sportgala, sportploeg van het jaar. t/m 16 januari kan er nog gestemd 
worden. 
  
Accommodatie 
Veel is er de afgelopen tijd gebeurd, in het verhaal kwam al het scorebord, pannakooi, 
invalideplekken en kluisjes in het ballenhok voorbij. Ook de LED is nieuw en schilt een hoop 
energie, al kan dit nog efficiënter worden door uit te zetten als er niemand is. Verder is de 



oefenhoek is in jaren niet zo groen geweest. Dus daar kan gelukkig ook goed getraind worden, 
dat willen wij graag doorzetten. Voor 2024 zijn er verder nieuwe tribunes stoeltjes plaatsen in 
het vooruitzicht en heeft u vast de actie voorbij zien komen. Hopelijk worden alle 254 
stoeltjes verkocht. Ook in de Kantine willen we graag een update geven zodat de kantine de 
komende jaar weer een mooi uithangbord is voor onze vereniging en de sfeer op de club 
vergroot. 
  
Communicatie/sponsoren 
Op communicatie en sponsorgebied is er veel gebeurd en zijn we erg blij met de nieuwsbrief 
vanuit de supportersvereniging als extra communicatiekanaal naar onze leden. Helaas hebben 
we nog geen vervanger voor het bestuurslid commerciële zaken, en lossen we dit op door 
communicatie onder te brengen bij Jurre Noord en commerciële zaken vanuit de commissie 
gelukkig nog voldoende aandacht krijgt. Zo hebben wij op 6 februari weer een mooie 
bijeenkomst georganiseerd voor onze sponsoren en de club van honderd, met Guus Hiddink 
en Evert ten Napel. Door zulke activiteiten herkenbaar terug te laten komen neemt het 
enthousiasme toe en weten ook de sponsoren elkaar nog meer te vinden in het clubhuis, dat 
zou de sfeer zeer te goede komen. Ook nemen we dit jaar afscheid van onze hoofdsponsor 
Jumbo, een betrouwbare sponsor die maar liefst 7 jaar als uithangbord heeft gediend. Als 
bestuur zijn we blij vandaag onze nieuw hoofdsponsor kenbaar te maken, waarover later op 
de avond meer. 
  
Een hele opsomming! Het leeft en bruist in de vereniging. Randvoorwaarden als 
accommodatie, trainers en materiaal we vaak concreet kunnen invullen, maar als leden 
bewaken we de cultuur en normen en waarden van onze vereniging. Dat is ook het DNA van 
FC Meppel en reden dat leden hier graag komen. Elkaar aanspreken op onacceptabel gedrag 
en respectvol met elkaar omgaan maken de club. Hierin verhard de maatschappij in algemene 
zin en inzet op sociale veiligheid blijft daarin een belangrijk speerpunt voor 2024, evenals de 
fysieke veiligheid. In november is helaas heel pijnlijk gebleken dat zaken als reanimatie of een 
calamiteitenplan belangrijk zijn voor een club. Ook als is dat bij onze buren goed geregeld 
heeft dat de 66-jarige leeftijd overleden scheidrechter niet mogen baten, maar veel respect 
voor de wijze waarop de omstanders met de situatie zijn omgegaan. We hebben onze 
medeleven met MSC daarover betuigd. Als vereniging kunnen en moeten wij daar ook van 
leren. 
  
Tot Slot 
Als FC Meppel gelooft wij in de kracht van samenwerken om te leren en presteren. De leden 
van onze vereniging zetten hun talenten in zodat anderen zich kunnen ontwikkelen. Of het 
nu gaat om het kantinepersoneel, spelers, trainers, werkgroepleden, scheidsrechters, 
sponsoren of bestuursleden. Maar ook op tijdelijke basis bijvoorbeeld om beleid vrijwilligers 
uit te denken of EHBO cursussen te organiseren. Samen maken we de club. Wij zijn daarbij 
een solidaire vereniging: alle leden dragen een steentje bij aan de vereniging waar zij 
onderdeel van zijn. 
  
SAMEN MET PLEZIER PRESTEREN! Op een gezond, sportief en sfeervol 2024! 

 


